
Federationsmötesprotokoll för Svenska Svartkruts Skytte Federationen
Lördag den 13 juli 2024, Rosersberg i samband med SM.

Totalt närvarade 28 personer.
Från styrelsen:
Arvid Buckard, Per-Anders Rundlöf, Leif Gäverth, Ronnie M. Ljungvall och Jan-Erik Buckard.

Övriga deltagare:
Tommy Sundin, Karl-Johan Karlsson, Mikael Lauth, Leif Sandberg, Stefan Nyberg, Christer Winberg,
Magnus Wolff, Claes Nittzell, Jan Eriksson, Jim Forsberg, Lena Mickelsson, Magnus Boman, Per
Zachrison, Bengt Wremert, Kenneth Malm, Mats Ekvall, Magnus Janicke, Paul Blosfeld, Maria
Blosfeld, Mathias Österberg, Johan Karlsson, Karin Karlsson och Erik-Anders Åhslund.

Federationsordförande, Jan-Erik Buckard, öppnade federationsmötet.

1. Röstlängden uppmättes med åtta inlämnade och granskade fullmakter. Smedsbo PK(4
röster), Ärla SKF(2), Visborg SKF(2), Rosersberg PK(2), Stockholms Allmänna PK(2),
I21/T3 SKF(1), Rosersberg SKFG(1) och Kristianopel SKF(1). Totalt 15 röster.

2.Mötet godkände föredragningslistan. (Röster för-mot, 15-0)

3. Inbjudan till årsmötet publicerades i årets första nummer av Krutkorn samt en påminnelse i
medlemstidningens andra nummer. Federationsmötet finner mötet som behörigt utlyst. (15-0)

4.Mötet valde Jan-Erik Buckard till mötesordförande. (15-0)

5.Mötet valde Arvid Buckard till mötessekreterare. (15-0)

6.Mötet valde Karl-Johan Karlsson och Mikael Lauth till protokolljusterare. (15-0)

7.Mötesordförande frågade mötet om alla tagit del av verksamhetsberättelsen och efter fåtal
frågor besvarades bifölls verksamhetsberättelsen. (15-0)
Frågan om förvaltningsberättelsen för det senaste kalenderåret öppnades upp för frågor och
godkändes. (15-0)
Revisorernas berättelse för räkenskapsåret lästes upp av mötessekreteraren och godkändes.
(15-0)



8. Federationsmötet beslutade att ge ansvarsfrihet till styrelsen för det passerade
förvaltningsåret. (15-0)

9.Mötesordförande läste upp den föreslagna verksamhetsplanen samt budget för
nästkommande verksamhetsår. Inga invändningar mot förslaget och budget framfördes.

10.Mötet hade inga inlämnade motioner men tre propositioner av styrelsen behandlades:

Proposition 1 - Borttagning av rankinglistan samt omstrukturering för kvalificering till
landslaget i EM/VM
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (15-0)

Proposition 2 - Förslag till korrigerade stadgar för SSSF
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (15-0)

Proposition 3 - Förslag till ansökan hos RF för SSSF
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (14-1)

11. Federationsstyrelsen rekommenderade att inte ändra årsavgiften. Mötet beslutade att inte
ändra medlemsavgiften. (15-0)
Nuvarande årsavgiften är:

350 kr för medlemmar.
100 kr för ansluta föreningar.

12. Valberedningen föreslog Jan-Erik Buckard till federationsordförande. Mötet valde därefter
Jan-Erik Buckard till ordförande för en tid av ett verksamhetsår. (15-0)

13. Valberedningen föreslog omval av Per-Anders Rundlöf och Niklas Dahlgren som
ledamöter. Mötet valde därefter Per-Anders Rundlöf och Niklas Dahlgren till ledamöter för en
tid av två verksamhetsår. (15-0)

14. Valberedningen föreslog omval av Per-Erik Svensson och Leif Gäverth till suppleanter.
Mötet valde därefter Per-Erik Svensson och Leif Gäverth till suppleanter för en tid av ett
verksamhetsår. (15-0)

15. Valberedningen föreslog omval av Hans Esbjörnsson och Per Herrman som revisorer,
samt till revisorsuppleant föreslogs omval för Claes Nittzell. Mötet valde därefter Hans
Esbjörnsson och Per Herrman till revisorer samt Claes Nittzell till revisorsuppleant för en tid
av ett verksamhetsår. (15-0)

16.Mötet valde Tommy Sundin till ordförande i valberedningen samt till sammankallande roll
till årsmötet 2025. Till ledamöter i valberedningen valdes Mikael Lauth, Rolf Enqvist samt
valdes Kent Sääv för en tid av ett verksamhetsår. (15-0)



17.Mötet valde Mikael Lauth till federationsrepresentant i MLASC för en tid av ett
verksamhetsår. Vid val av representant för MLAIC omvaldes Arvid Buckard till och med EM
2025 i enlighet med årsmötesbeslutet från 2024. (15-0)

18.Mötesordförande förklarade mötet avslutat.

Nedtecknat av:

____________________________
Arvid Buckard, mötessekreterare

Justeras av:

____________________________
Jan-Erik Buckard, mötesordförande

____________________________ ____________________________
Karl-Johan Karlsson, justerare Mikael Lauth, justerare


